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PROTOKÓŁ 

z III w kadencji 2024-2029 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie  

z dnia 25 czerwca 2024 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Dulemba Anna obecna   

2 Frątczak Lidia obecna   

3 Gałczyński Marek obecny   

4 Garbala Ewa obecna   

5 Kornecka Marta obecna   

6 Kowalik Izabela obecna   

7 Krogulec Waldemar obecny   

8 Lech Szymon obecny   

9 Maluszczak Tomasz obecny   

10 Miernik Dorota obecna   

11 Pająk Arkadiusz obecny   

12 Pałac Marcin obecny   

13 Salwa Anna obecna   

14 Uba Jacek obecny   

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:30 - 19:04 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzyła i przewodniczyła mu Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

   

            Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Burmistrz MiG 

p. Renata Sidor – Z-ca Burmistrza 

p. Magdalena Przyjemska – Sekretarz Gminy 

p. Dorota Dyka - Skarbnik Gminy 

 

Zaproszeni goście : 
p. Jerzy Żmijewski – Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego 

p. Cezary Błach – członek Zarządu Powiatu Skarżyskiego 

 

Przewodniczący jednostek organizacyjnych gminy: 

p. Andrzej Karpiński – Dyrektor Suchedniowskiego Ośrodka Kultury “Kuźnica” 

p. Małgorzata Wiśniewska – Dyrektor M/G Biblioteki Publicznej 

p. Ewelina Zielonka – Dyrektor Samorządowej Szkoły Podstawowej Nr 1  

p. Renata Wikło – Dyrektor Samorządowej Szkoły Podstawowej Nr 3  

p. Hanna Miernik – Dyrektor Samorządowej Szkoły Podstawowej w Ostojowie 

p. Grażyna Milanowicz – Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

p. Mariusz Brzeziński – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej  

 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi  

  (wg.załączonej listy obecności) 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 15 radnych.  

3. Powołanie sekretarza obrad (radny Marek Gałczyński). 

Przewodniczaca Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołała radnego Marka Gałczyńskiego.  

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Lidia Frątczak odczytała projekt porządku obrad (projekt 

w załączeniu do protokołu). 

Burmistrz MiG – Pan Dariusz Miernik wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały                 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych przypadających Miastu i Gminie Suchedniów 



3 
 

lub jej jednostkom organizacyjnym, mających charakter cywilnoprawny oraz określania 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

4.b. głosowanie w sprawie wniosku Burmistrza o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały                   

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych przypadających Miastu i Gminie Suchedniów 

lub jej jednostkom organizacyjnym, mających charakter cywilnoprawny oraz określania 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

Rada Miejska przychyliła sie do wniosku Burmistrza zdejmując z porządku obrad powyższy projekt 

uchwały.  

głosowanie głosowanie w sprawie wniosku Burmistrza o zdjęcie z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 
trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 
pieniężnych przypadających Miastu i Gminie Suchedniów lub jej 
jednostkom organizacyjnym, mających charakter cywilnoprawny oraz 
określania warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów 
i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 
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2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Po przegłosowaniu wniosku Burmistrza Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji 

uwzględniający powyższy wniosek (porządek obrad w załączeniu do protokołu).  

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

5. Przyjęcie protokołów z I i II sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołów z I i II sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pani Ewa Antosik – Przewodniczaca Osiedla Nr 5:  
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- poruszyła temat zdjetych eternitów z dachów i poskładanych pod posesjami mieszkańców. 

Chciałam zapytać kiedy Urząd będzie po prostu wywoził ten eternity. Niby się głośno 

mówi, że to jest rakotwórcze, a to jest opakowane i sobie stoi półtora roku. 

- chciałam zapytać, składałam wniosek w sprawie kontroli policji na ulicy i ja tej kontroli nie widzę. 

Pan Burmistrz nie odniósł się do tego wniosku.  

Pan Cezary Błach – członek zarządu Powiatu Skarżyskiego: 

Szanowni Państwo, kilka informacji odnośnie prac Powiatu. Myślę, że to dobre informacje.     

- W  ostatnich dniach razem z Panem Burmistrzem byliśmy na Ostojowie na takiej dużej działce 

ponad 7000 m2, gdzie kiedyś była zlokalizowana baza Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych                             

i Autostrad. Był to teren skarbu państwa. W roku ubiegłym rozpoczęliśmy procedurę pozyskania 

tego teren, nie było łatwo. Wystąpiliśmy wtedy o komunalizację tego terenu  i możemy wspólnie 

zakomunikować, że ta procedura zakończyła się sukcesem. Działka została przekazana Gminie 

Suchedniów, będzie przeznaczona przede wszystkim na potrzeby mieszkańców Ostojowa.  

- Druga informacja jest taka, że Rada Powiatu Skarżyskiego powołała radę społeczną 

Międzyzakładowego Ośrodka Medycyny Pracy. Dzięki wsparciu Przewodniczącego Rady Powiatu 

Pan Starosta wytypował moją osobę na Przewodniczącego tej Rady. W tej Radzie będzie zasiadać 

jeszcze Pan Tadeusz Bałchanowski jako jej członek.  

- Kolejna informacja jest taka, że Gmina Suchedniów wspólnie z Gminą Łączna rozpoczęły 

rozmowy zmierzające do zamiany dróg. Czyli będzie to zmierzało w tym kierunku żeby starodorze 

drogi krajowej nr 7 na całym odcinku na terenie Gminy Suchedniów i Gminy Łączna stało się drogą 

powiatową, ponieważ spełnia wszelkie parametry drogi powiatowej. Natomiast w zamian za to 

Powiat przekaże gminie Suchedniów odcinki dróg, które nie spełniają charakteru drogi powiatowej. 

Czyli to są to takie krótkie odcinki dróg w środku miasta, odcinki dróg ślepe do lasów, czyli takie 

jak Żeromskiego, Zagórska oraz drogi Emilii Peck, Poziomskiego. To tak na szybko te drogi, które 

przychodzą mi do głowy w chwili obecnej. W czwartek na najbliższe posiedzenie Zarządu Powiatu 

są właśnie zaproszeni Panowie Burmistrz Suchedniowa i Wójt Gminy Łączna. Będziemy 

podejmowali wstępne rozmowy. Jeżeli wszystko pójdzie dobrze cała sprawa zakończy się 

uchwałami rad gmin i Rady Powiatu gdzie Państwo będziecie poproszeni o wyrażenie zgody na 

dokonanie takiej zamiany, czyli na oddanie starej siódemki a przyjęcie na swój stan tych ulic 

wewnątrz miasta Suchedniowa.  

- Kolejna informacja,  jest taka, że w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego pod 

pozycją 1334 została opublikowana Uchwała Rady Powiatu Skarżyskiego o ustanowieniu zakazu 

poruszania się łodzi z napędem spalinowym po Zalewie Kamionka i po Zalewie w Mostkach. Jest 

to uchwała, o którą zabiegaliśmy dosyć długo. Pod koniec tej ostatniej kadencji Rada Powiatu 

Skarżyskiego podjęła taką uchwałę. Jest ona opublikowana, weszła w życie. 

 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pan Arkadiusz Pająk – radny : 
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Chciałbym wrócić do tematu kanalizacji ulicy Langiewicza, Słonecznej, Jarzębinowej. 

Inwestycja ta została zakończona do końca roku ale są pewne problemy. Ogólnie bardzo fajnie bo 

mieszkańcy bardzo chętnie się podłączają, idzie to bardzo sprawnie. Problem jest w tym, że po 

ostatnich opadach troszeczkę nam narobiło szkód na ulicy Langiewicza i na ulicy Słonecznej.  

- przede wszystkim pierwsza rzecz. Korytka które są pomiędzy chodnikiem a drogą bardzo zostały 

zamulone piachem, który który został naniesiony: 

- następna sprawa to po opadach zapadł sie chodnik szczególnie w miejscu przed ul. Słoneczną.  

Miejsce to stwarza zagrożenie dla pieszych, proszę Burmistrza o interwencję celem naprawienia 

tego uszkodzenia: 

- kolejna sprawa, za drugą górką mamy korytka, ktore zostały zamulone. Tam na końcu kanałem 

melioracyjnym woda powinna przepływać pod chodnikiem i drogą, a niestety wypływa ona na 

chodnik niszczy go, oraz  niszczy przydrożny rów.  Bardzo proszę Pana Burmistrza o interwencję          

w tej sprawie.  

 

Pani Ewa Garbala – radna: odczytała pisemne zapytanie skierowane do Burmistrza Miasta                                                                   

i Gminy.  

“Zwracam się z prośbą o pilne podjęcie działań mających na celu udrożnienie rowu melioracyjnego 

przebiegającego w pasie drogowym ulicy Leśnej. Obecnie na kilku odcinkach rów jest zarośnięty, 

tym samym nie spełnia swojej podstawowej roli. Podczas nasilonych opadów nie jest w stanie 

odprowadzać nadmiaru wód, przez co tworzą się zastoiska powodujące podtapianie przyległych 

gruntów. Dodatkowo dochodzi do degradacji i tak będącej już w złym stanie nawierzchni dróg.  

Zgodnie z “Ustawą o drogach publicznych” dbałość o stan i wygląd poboczy oraz przydrożnych 

rowów spoczywa na zarzadcy drogi czyli władzach gminnych. 

Uwzględniając powyższe uprzejmie proszę o informację, kiedy powyższe prace zostaną 

zrealizowane". 

 

Pani Anna Dulemba – radna : 

- zgłosili się do mnie mieszkańcy Suchedniowa, zaniepokojeni rodzice (w związku z tym mój 

wniosek) o zobowiązanie właściciela posesji przy ul Bodzentyńskiej po dawnej aptece do 

prawidłowego zabezpieczenia pustostanu. Tam są ubytki w ogrodzeniu, teren jest porośnięty 

krzewami, drzewami. Okazuje się, że młodzież w różnych celach (również dzieci) wchodzą na teren 

posesji, a następnie dostają się do środka budynku (pustostanu, który jest niezabezpieczony) przez 

uszkodzone okno. W środku ponoć znajdują się różne strzykawki,  igły,  więc tutaj trzeba jak 

najszybciej zobowiązać właściciela do zabezpieczenia tego przed wejściem osób postronnych; 

- drugie moje zapytanie do Pana Burmistrza. Wiadomo że teren Kopalni Baranów jest w żywym 

zainteresowaniu mieszkańców, więc mieszkańcy chcieliby wiedzieć, czy został zrobiony plan 

zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu, a jeżeli nie to dlaczego i do kiedy ewentualnie         

to będzie zrobione. 

Radna Dulemba złożyła powyższe pisemne zapytania do Burmistrza Miasta i Gminy na ręce 

Przewodniczącej Rady Miejskiej.  

 



9 
 

Pani Dorota Miernik – radna: 

- Szanowni Państwo, w szczególności Panie Burmistrzu, mam takie zapytanie odnośnie biegu 

sprawy dotyczącej naprawy i to w ramach gwarancji z tego co uzyskałam od Pana informacji drogi 

na tak zwanej górnej Krzyżce. Po ostatnich opadach myśmy to zgłaszali, zarówno Pani Sołtys czego 

byłam świadkiem jak i Ja na komisji, że stan tej drogi po przejściu takich ulew jest zły;  

- druga sprawa, Panie Burmistrzu, czy Pan wystąpił już do stosownego zarządu PKP odnośnie 

podjęcia działań w zakresie polepszenia wyglądu i możliwości użytkowania drogi od ulicy 

Koszykowej w kierunku Krzyżki, przy której są też domy mieszkalne. Z tego co pamiętam mówił 

Pan, że jest to teren użytkowany przez PKP. Czy doszło do jakiś rozmów i czy podjęto jakieś 

działania w tym temacie? 

 

Pan Szymon Lech – radny: 

Odczytał pisemne zapytanie skierowane do Burmistrza Miasta i Gminy, które złożył na ręce 

Przewodniczącej Rady Miejskiej.  

 

“W roku 2023 zakończono inwestycję polegającą na budowie drogi wraz z ciągiem pieszo-

rowerowym ulicy Stokowiec. W opinii mieszkańców nie została ona w pełni zrealizowana. Lampy 

nie spełniają swojej funkcji, oświtlaja rów, zamiast ciąg pieszo-rowerowy. Wykopano rowy                           

i wykonano podjazdy, nie wymieniono jednak głównej nitki wodociągowej, która wykonana jest                     

z rur żeliwnych łączonych ołowiem, co sprawia, że jest niskie ciśnienie wody. Ponadto, rowy na 

ulicy w części północnej zostały źle wyprofilowane stoi w nich woda, co w połączeniu z wysoką 

temperature powoduje nieprzyjemny zapach i siedlisko insektów. Za pośrednictwem 

Przewodniczącej Rady Miejskiej proszę Burmistrza Miasta i Gminy o udzielenie informacji                           

na nastepujące pytania:  

1) Kiedy rozpoczną się dalsze prace przy ul. Stokowiec od ul. Szeroka do ul. Langiewiocza ?  

2) W jakim terminie przewidziana jest przebudowa ul. Szerokiej ? 

 

Niedokończona inwestycja stanowi zagrozenie zarówno dla rowerzystów, jak I kierujacych 

pojazdami mechanicznymi. Wielu rowerzystów kończąc jazdę po ścieżce rowerowej wjeżdża 

wprost na ulicę nie patrząc czy zbliża się samochód. Mieszkańcy zwracają uwagę na to miejsce                     

i zwalniają widząc rowerzystów, jednakże obecny stan inwestycji może doprowadzić do tragedii.  

   Mieszkańcy ul. Szerokiej z żalem wyrażają się, iż ich ulica została opuszczona i zapomniana.                       

Z nadzieją spoglądali na prace budowlane na ulicy Stokowiec myśląc, że następnym etapem będzie 

przebudowa ich ulicy. W czasie braku opadów szutrowa nawierzchnia przesusza się powodując,                      

że każdy przejeżdżający samochód wzbija olbrzymie tumany kurzu, co ogranicza widoczność                          

i zanieczyszcza posesje. Natomiast kiedy pada deszcz samochody i piesi są brudni od błota, które 

chlapie na wszystkie strony. Mieszkańcy ulicy Szeroka oczekują na drogę”. 

 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

 

- w imieniu mieszkańców chciałem zapytać, zgłosić zarazem taki problem dotyczący dzików                     

na osiedlu Bugaj, osiedlu Dawidowicza, być może w innych częściach miasta gdzie też się 
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pojawiają. Mieszkańcy informują, że boją się wyjść rano do pracy i nie informują tylko po to 

żeby albo nagrać filmik czy zrobić zdjęcia, tylko po to żeby z tematem coś zrobić bo to naprawdę 

chodzi o zdrowie i życie naszych mieszkańców. W tym obszarze przykładowo można było spotkać 

się z sytuacjami że Spółdzielnia Mieszkaniowa w Suchedniowie wywieszała ogłoszenia żeby 

jedzenia nie wyrzucać przez okna, jednak to jest mało skuteczne ponieważ mieszkańcy w dalszym 

ciągu wyrzucają. Być może niektórzy chcą tu dziką zwierzynę, niemniej jednak dziki chyba mają 

lepszy węch od psów i zawsze sobie znajdą fragment jedzenia, więc będą do tych miejsc gdzie my 

mieszkamy podchodzić. Cieszę się, że są panowie radni z Powiatu, bo jeżeli służby naszej gminy                         

w tym obszarze mogą ja to rozumiem być niewystarczające, być może Powiat powinien bardziej się 

zaangażować, a być może również służby Wojewody. 

- druga sprawa, podczas ostatniej sesji zadałem pytanie odnośnie braku rekomendacji 

Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie monitoring w parku. Widać, że w parku są 

dwie kamery. Niemniej jednak nasze służby miejskie starały się o to żeby dofinansowanie do tego 

projektu było i po prostu chciałbym poznać przyczyny. Czy ktoś po prostu ten wniosek tak odrzucił 

żeby tylko odrzucić, czy były faktycznie jakieś przyczyny tego, że ten wniosek nie był przez 

Świętokrzyskie Urząd Wojewódzki poparty. 

- kolejna rzecz. W ostatnim czasie zwróciła się do mnie z zagranicy pewna Pani, która ma tutaj                          

w Suchedniowie swoich rodziców. Nasza Gmina ma bardzo dużą ilość seniorów w mieście i padło 

proste pytanie, czy Gmina rozważa lub rozważała przystąpienie do programu Gmina Przyjazna 

Seniorom. Przystąpienie skutkuje między innymi wydaniem Ogólnopolskiej Karty Seniora, która 

daje możliwości zniżek w różnych sanatoriach, uzdrowiskach. W Województwie Świętokrzyskim 

na pewno takie coś funkcjonuje w Busku,  Skarżysku, w Stąporkowie;  

- chciałem zapytać, na stronie BIP znalazłem taką informację, że firma Giant bądź G1 and Robot 

zwróciła się z prośbą i z pomysłem, że bez zwrotna dotacja na automatyzację pewnych procesów 

administracyjnych, grant w wysokości 50 tys. zł za darmo. Zapoznałem się z odpowiedzią Pana 

Burmistrza. Przyjmuję do wiadomości, że Gmina w ostatnich latach bardzo dobrze się 

zinformatyzowała tylko pytanie, czy było spotkanie z tą firmą, bo być może byłyby takie obszary 

gdzie można by było dostać coś za darmo. Moglibyśmy się dowiedzieć tego tylko poprzez 

spotkanie, czy odbyło się to tylko i wyłącznie na zasadzie korespondencji, dziękuję. 

 

Pani Anna Salwa – Wiceprzewodniczaca RM : 

 

mam dwa zapytania do Pana Burmistrza aczkolwiek jestem w ciągłym kontakcie.  

- Mieszkańcy tak zwanego Watykanu czyli ulicy Kościelnej i Gajzlera od kilku lat borykają się 

z problemem. Po ulewnych deszczach są sytuacje, że ze studzienek kanalizacyjnych na 

powierzchnię nawierzchni drogi wydostają się fekalia. Niektórzy mieszkańcy sugerują, że jest to 

spowodowane tym, że inni mieszkańcy są podłączeni nielegalnie do tej kanalizacji poprzez 

odprowadzanie wód burzowych. Sygnalizowałam wielokrotnie problem do Pana Burmistrza.                       

Do obecnego tu na sali kierownika zakładu ZGK. Rozmawiałam z mieszkańcami bo myślę,                          

że przyczyn jest znacznie więcej. Chciałabym żeby Pan Burmistrz publicznie zadeklarował czy 

będą podjęte działania sprawdzające. Kto jest, że tak powiem nielegalnie podłączony. Wiem,                       

że były przeprowadzane takie zabiegi tak zwanego zadymiania.  
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- druga moje zapytanie jest skierowane w imieniu dwóch mieszkańców posesji, która graniczy 

z ciągiem chodnika przy przebudowie tego przejścia przy ulicy Kościelnej. Mieszkańcy, 

gospodarze działek obawiają się że poprzez poszerzenie chodnika w tej szerokości półtorej metra 

do dwóch ich ogrodzenia mogą, że tak powiem ulec zniszczeniu. W szczególności na działce jednej 

Pani. Wiem, że niedługo kończy się czas realizacji. Osobiście też rozmawiałam z Panem, który jest 

wykonawcą i prezesem firmy. Poinformował mnie, że też jest w kontakcie z władzami Gminy                         

i szuka najlepszego rozwiązania, które będzie satysfakcjonujące dla dwóch stron. Czy coś w tym 

względzie wiadomo ? 

 

Pan Jacek Uba – radny:  

 

- na wstępie chciałbym podziękować Panu Kierownikowi ZGK i pracownikom za wykoszenie 

terenu koło zalewu i wokół Domu Kultury. Mam taką prośbę do Pana Kierownika, żeby jeszcze 

rzucił tam służby z kosami aby po dokaszać. Wiadomo, że traktor nie wszędzie dojedzie. Proszę po 

dokaszać żeby ładnie zakończyć tę robotę, aby to ładnie wyglądało; 

- drugi temat. Zgłaszałem już tutaj Panu Burmistrzowi też o zdewastowanych ławkach nad 

zalewem. Mam taką prośbę żeby te ławki, deski które są uszkodzone, zdewastowane pouzupełniać. 

Proszę też o w szybkie uzupełnienie ubytków w kładce nad zalewem. 

 

Pan Marek Głaczyński – radny : 

 

mam zapytanie ze strony mieszkańców ulicy Berezów. Czy istnieje w ogóle taka możliwość aby na 

ulicy Berezów został zainstalowany fotoradar. Zdajemy sobie z tego sprawę, że jest to droga 

wojewódzka ale mieszkańcy jednak bardzo o to apelują, gdyż tam w ciągu całego dnia pojazdy 

osiągają nadmierną prędkość. Jest to bardzo niebezpieczne.  

 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Lidia Frątczak poinformowała, że działając na podstawie 

§ 66 ust. 5 Statutu Gminy Suchedniów w niniejszym punkcie zostaną odczytane odpowiedzi                     

na interpelacje radnych skierowane do Burmistrza MiG na poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

Pani Anna Salwa – Wiceprewodnicząca RM odczytała odpowiedź na interelację radnej Izabeli 

Kowalik z dnia 16.05.2024 r. (kserokopia odpowiedzi na interpelację w załączeniu do protokołu 

Znak: GNI.6236.8.2024 z dn.06.06.2024 r.).  

 

Pan Marcin Pałac – Wiceprzewodniczący RM odczytał odpowiedź na interelację radnej Anny 

Dulemba z dnia 16.05.2024 r. (kserokopia odpowiedzi na interpelację w załączeniu do protokołu 

Znak: GNI.7021.1.24.2024 z dn.28.05.2024 r.). 

 

Pan Marcin Pałac – Wiceprewodniczący RM odczytała odpowiedź na interelację radnej Ewy 

Garbala z dnia 16.05.2024 r. (kserokopia odpowiedzi na interpelację w załączeniu do protokołu 

Znak: GNI.7021.1.23.2024 z dn.27.05.2024 r.).  
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Po odczytaniu odpowiedzi na interpelacje Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy 

przystąpił do udzielenia odpowiedzi na wniseione wnioski i zapytania:  

- jeśli chodzi o odbiór azbestu. Ogłoszony jest w tej chwili konkurs na wybór firmy, która wykona 

tą usługę.  Jeśli dobrze pamiętam określony został w tym ogłoszeniu o konkursie termin wykonania 

prac do 6 września, żeby te roboty zostały wykonane i zebrany materiał wywieziony z posesji 

mieszkańców; 

- jeśli chodzi o kontrolę Policji problem został zgłoszony do jednostki w Suchedniowie. Mam 

nadzieję, że kontrole będa realizowane przez okres lata, przez okres wakacji; 

- ostatnie anomalia pogodowe sprawiły że wiele dróg na terenie miasta i gminy Suchedniów zostało 

w wyniku nadmiernych opadów deszczu uszkodzonych. I tak zarówno ulica Langiewicza jak i 

droga na Krzyżce, droga 751 (szczególnie w miejscowości Michniów), na ulicy Żeromskiego są 

jakieś uszkodzenia (tu prowadzone były prace budowlane). Trudno teraz stwierdzić, czy to w 

wyniku jakiś błędów w wykonaniu, czy w związku ze złymi warunkami pogodowymi. W każdym z 

tych miejsc przeprowadzone zostały kontrole, wizje lokalne przez pracowników Urzędu. Zarówno 

na ulicy Langiewicza, została tam przygotowana dokumentacja fotograficzna i problem został 

zgłoszony do Zarządu Dróg Powiatowych. Mam nadzieję, że w najbliższym czasie odbędzie się tam 

kontrola pracowników tej instytucji wspólnie z Gminą i z wykonawcą budowy kanalizacji 

sanitarnej i tam te nieprawidłowości czy uszkodzenia zostaną naprawione. Taka sama sytuacja jest 

na górnej Krzyżce, też rozpisana została wizja lokalna i spotkanie gwarancyjne. W ramach 

gwarancji na wykonane roboty została rozpisana wizja w Krzyżce i przy ulicy Stokowiec. Mam 

nadzieję, że znajdziemy jakieś rozwiązanie tych problemów. Chodzi tutaj o uszkodzenie poboczy 

na drodze. To samo ma miejsce w Michniowie. W Michniowie w tym tygodniu mają być te prace 

już rozpoczęte, związane z naprawą rozmytych rowów. Jestem umówiony w czwartek tam z 

pracownikami Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, także mam nadzieję, że w 

najbliższym czasie droga, rowy zostaną naprawione; 

-  w sprawie zapytania radnej Ewy Garbala dotyczącego rowu melioracyjnego (ulica Leśna) poza 

posesami oddzielający tereny prywatne od lasu państwowego. Faktycznie może jest zarosnięty, 

rozpoznam sprawę, nie wiem kto jest do końca właścicielem tego terenu, ale w miarę posiadanych 

sił i środków będziemy chcieli udrożnić ten rów. Przynajmniej w tym odcinku początkowym 

patrząc od strony wiaduktu kolejowego, tak żeby wody swobodnie wpływały tam do tego kanału 

pod marywilem; 

- ubezpieczenie budynku po aptece przy ulicy Bodzentyńskiej. Widzę tak z obserwacji jak 

przejeżdżam tą ulicą, że budynek został zgłoszony do sprzedaży. Właściciel szuka nabywcy tego 

obiektu. Jest tam podany numer telefonu. Myślę że skorzystamy z tego numeru i spróbujemy się 

skontaktować z właścicielem budynku bądź z osobą która zarządza tym obiektem żeby został 

zabezpieczony. Dodatkowo też zgłosimy ten problem Policji;  

- miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego terenu kopalni. Plan jest cały czas w fazie 

opracowania. Rada Miejska w poprzedniej kadencji podjęła uchwałę o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. To jest procedura dosyć 

długotrwała plan jest opracowywany, także tu żadnego zagrożenia, że ten teren zostanie 

pozostawiony sam sobie nie ma. Celem podjętej uchwały było to żeby zabezpieczyć tereny kopalni 



13 
 

przed możliwością innego wykorzystania tego obszaru.  Myślę, że opracowanie planu potrwa do 

końca tego roku; 

- jeśli chodzi o ulicę Stokowiec. Faktycznie inwestycja na ulicy Stokowiec realizowana jest 

dwuetapowo. Został opracowany pierwszy etap budowy ulicy na odcinku od ulicy Szerokiej do 

przejazdu kolejowego Suchedniów Północny i ten etap został zakończony. Został tam wymieniony 

odcinek wodociągu, który był odcinkiem awaryjnym. Pozostałe sieci jakie tam się znajdują w tym 

terenie nie są w złym stanie technicznym, nie mieliśmy tutaj informacji od naszego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej zarządzającego tą siecią, że są tam jakieś problem, że są jakieś 

konieczności wymiany bądź prac na tym urządzeniu. Ten najbardziej awaryjny odcinek został 

wymieniony i nie przypominam sobie żeby w ostatnim czasie jakieś awarie na sieci wodociągowej 

tam występowały. Mamy już zakończony projekt przygotowany pod ZRID czyli zezwolenie na 

realizację inwestycji drogowej. Jest złożony w Starostwie Powiatowym i trwają prace związane z 

analizą tego opracowania i wydaniem pozwolenia. Projekt polega na tym, że został opracowany w 

jednym dokumencie. Projekt techniczny na budowę drogi ścieżki rowerowej oraz projekt na podział 

terenów kolejowych. Przeznaczyliśmy tutaj jako drugi etap realizacji ulicy Stokowiec (to jest 

odcinek ulicy Stokowiec pomiędzy ulicą Langiewicza a ul. Szeroką. Część tego odcinka drogi 

pozostaje w terenie kolejowym. Żeby można było budować na tym odcinku podjęta została decyzja, 

że ten teren zostanie wydzielony z działki kolejowej i za odszkodowaniem Gmina stanie się jego 

właścicielem. Wtedy dopiero przystąpimy do prac związanych z budową ulicy. Ten odcinek ulicy 

powiązany jest z dużym projektem związanym z likwidacją przejazdu kolejowego w ciągu ulic 

Bugaj-Langiewicza, gdzie realizowany będzie zgodnie z porozumieniem trójstronnym. Stronami są 

Powiat Skarżyski, Gmina Suchedniów I PKP. Wspólnie opracowujemy dużą dokumentację 

projektową związaną z likwidacją przejazdu kolejowego i przełożeniem drogi powiatowej. Mam 

nadzieję, że w najbliższym czasie to zezwolenie na realizację inwestycji drogowej uzyskamy bo 

projekt jest kompletny. Posiada wszystkie opinie, wszystkie uzgodnienia i w chwili kiedy za 

odszkodowaniem Gmina stanie się właścicielem drogi będziemy szukać środków finansowych żeby 

tą inwestycję ulicy Stokowiec dokończyć. Tutaj mogę powiedzieć, że dalej ta ścieżka pieszo-

rowerowa pozostanie kontynuowana, przedłużona do ulicy Langiewicza. Bezpieczeństwo będzie 

poprawione jeżeli chodzi o ruch rowerowy. Jeżeli chodzi o przebudowę ulicy Szerokiej konieczne 

jest przystąpienie do zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego Kleszczyny. W  planie tym 

ulica Szeroka została potraktowana jako droga zbiorcza, która będzie zbierać ruch kołowy z całego 

tego terenu położonego pomiędzy ulicą Stokowiec a ulicą Jarzębinową i patrząc w drugą stronę 

pomiędzy ulicą Langiewicza a ulicą Szeroką a nawet dalej. Żeby móc wybudować ulicę Szeroką 

zgodnie z parametrami jakie zostały określone w planie zagospodarowania przestrzennego, należy 

wykupić tam teren od prywatnych właścicieli i budować drogę zgodnie z tymi parametrami albo 

przystąpić do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.Na tą chwilę jest 

podjęta taka uchwała przez Radę Miejską, która upoważnia Burmistrza do zmiany tego 

opracowania bądź opracowania nowego planu zgodnie z obowiązującymi przepisami i zgodnie 

z obowiązującą procedurą. Możemy o tym mówić dopiero po do dokończeniu tej inwestycji 

związanej z realizacją ulicy Stokowiec; 

- jeżeli chodzi o dziki na osiedlu Bugaj czy w ogóle na terenie Suchedniowa. Ten problem przez 

ostatnie nie wiem dwa miesiące, może nie dotykał nas bo te zwierzęta faktycznie gdzieś odeszły, 
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chyba w terendy leśne. Teraz mamy sygnały, że znów się pokazują przy zabudowie mieszkaniowej. 

W Starostwie odbyło się spotkanie komisji zarządzania kryzysowego gdzie rozważaliśmy w  

gronie myśliwich jak i służb Lasów Państwowych, służb weterynaryjnych jakie można znaleźć 

rozwiązanie tego problemu. Jedyny sposób to odstąpić od dokarmiania tych dzikich zwierząt 

i przystąpić do odławiania, które jest kosztowne. Na pewno będą kolejne spotkania gdzie będziemy 

szukać rozwiązań, może zastosowanie środków farmakologicznych czy jakichś chemicznych żeby 

można było te zwierzęta odstraszać. Takie pomysły były przedstawiane przez Powiatowego 

Lekarza Weterynarii, w takim kierunku będziemy musieli w przyszłości iść i przeznaczyć jakieś 

środki finansowe w budżecie Gminy na załatwienie tego problemu; 

- w temacie Karty Seniora proponowaliśmy takie rozwiązania mieszkańcom, żeby występować 

indywidualnie pozyskiwanie takiej Karty Seniora. z tego względu, że w Suchedniowie niewiele jest 

takich instytucji gdzie można byłoby z takiej karty korzystać; 

- zalewanie posesji przy ulicy Dawidowicza. Rozpoczęliśmy już jakiś czas temu takie działania 

sprawdzające, związane z poprawności włączenia i odprowadzenia wód opadowych terenów 

prywatnych posesji. Takie działania były prowadzone zarówno na osiedlu Jasna  jak i tutaj na 

terenie dawnego FUT-u. Przez jakiś czas, trudno powiedzieć mi w tej chwili czy z powodu 

mniejszych opadów deszczu ostatnio ten problem troszeczkę ucichł. Myślę, że wspólnie                               

z Zakładem Gospodarki Komunalnej będziemy te kontrole dalej prowadzić. Myślę że rozpoczniemy 

od terenu dawnego FUT-u. Ponownie sprawdzimy czy zobowiązania jakie nakładaliśmy na na 

firmy dalej są realizowane; 

- jeżeli chodzi o te o zabezpieczenie ogrodzeń przy ulicy Kościelnej tam budowa jeszcze trwa. 

Znamy problem. Na pewno będziemy szukać jakichś rozwiązań żeby zabezpieczyć po prostu te 

ogrodzenia; 

- jeśli chodzi o naprawę ławek i kładki to w miarę posiadanych sił i środków będziemy to 

realizować; 

-  fotoradar na ulicy Berezów. Tak jak już wspomniałem w czwartek będą tutaj w Suchedniowie 

pracownicy Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Zgłoszę ten problem z tym, że myślę 

że to nie będzie takie szybkie rozwiązanie bo tylko Państwo Inspekcja Transportu Drogowego jest 

upoważniona do tych urządzeń. Myślę, że tutaj Michniów byłby bardziej chyba jeszcze narażony na 

te prędkości niż Berezów, bo tutaj jednak ten ruch z powodu przejazdu kolejowego troszeczkę jest 

wyhamowywany, ale zgłoszę problem. Mam nadzieję, że służby Marszałka się tym zajmą.  

 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z działalnosci międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy 

Suchedniów za okres od 16 maja 2024 r. do 25 czerwca 2024 r. przedstawił Burmistrz MiG – 

Pan Dariusz Miernik (Informacja w załączeniu do protokołu).  

 

10. Przygotowanie Gminy Suchedniów do sezonu letniego 2024 (sprawozdanie OSiR). 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 
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Sprawozdanie z przygotowania Gminy Suchedniów do sezonu letniego 2024 przedstawił 

Burmistrz MiG – Pan Dariusz Miernik (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinie Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Agnieszka Włodarczyk-Mazurek – 

Przewodnicząca Komisji.  

10.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

11. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Suchedniów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Anna Dolęga – Referent Wydziału Rozwoju i Strategii 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinie Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Agnieszka Włodarczyk-Mazurek – 

Przewodnicząca Komisji.  

11.c. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Suchedniów 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy                            

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Suchedniów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023 zostało przyjęte przez Radę Miejską bez uwag                                    

i zastrzeżeń.  

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy 
Gminy Suchedniów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2023. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

12. Raport o stanie Gminy Suchedniów za 2023 r. 
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12.a. przedstawienie Raportu o stanie Gminy przez Burmistrza MiG lub ososbe upoważnioną, 

Pani Magdalena Przyjemska – Sekretarz Gminy: Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Zgodnie z 

ustawą o samorządzie gminnym już od 2018 roku corocznie przygotowane sporządzany jest Raport 

o stanie Gminy, który jest takim podsumowaniem działalności w roku poprzednim. Wójt, w naszym 

przypadku Burmistrz przedstawia raport radzie gminy do 31 maja danego roku. Rada gminy 

rozpatruje ten raport podczas sesji, w której podejmowana jest uchwała w sprawie udzielenia  

absolutorium. Nad tym raportem przeprowadza się debate później głosowanie. W debacie mogą 

brać udział zarówno radni jak i mieszkańcy o ile zgłoszą chęć udziału w tej debacie w ustawowym 

terminie, czyli do wczoraj nie wpłynęło żadne zgłoszenie do debaty. Także postaje tylko debata 

Państwa radnych. Głównym celem raportu jest przedstawienie działań jakie były podejmowane 

w roku poprzednim, jest źródłem informacji o realizowanych politykach w programach strategii, 

przybliża zadania jakie były realizowane, jakie zachodziły zmiany. Służą temu między innymi 

analizy porównawcze do lat poprzednich i tutaj należałoby zwrócić uwagę, zwłaszcza jeżeli chodzi 

o demografię i jak Państwo zauważyli przy lekturze raportu w ciągu 6 lat o 442 osoby zmniejszyła 

się populacja Suchedniowa. Te dane nie w pełni odzwierciedlają stan rzeczywisty, bo trzeba sobie 

zdawać sprawę, że wiele osób jest jeszcze zameldowanych w Suchedniowie. Głównie chodzi o 

młodzież, która mieszka już poza Suchedniowem. Rok 2023 był kolejnym rokiem niełatwym. Jak 

Państwo pamietacie w dalszym ciągu trwa wojna na Ukrainie, jest bardzo wysoka inflacja, 

problemy  natury energetycznej. Dane przedstawione w Raporcie świadczą jednak o tym, że udało 

się nam te trudności pokonać. Raport udowadnia, że działania jakie poczynił samorząd przyczyniły 

się do rozwoju, do poprawy jakości życia mieszkańców. 

12.b. debata nad Raportem o stanie gminy, 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów wotum 

zaufania. 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów w wyniku przeprowadzonego głosowania zostało 

udzielone wotum zaufania.  

Uchwała Nr 14/III/2024 Rady Miejskiej w Suchedniowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Suchedniów wotum zaufania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Suchedniów wotum zaufania. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   
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typ głosowanie jawne 
imienne 

większość wymagana większość bezwzględna 
ustawowego składu Rady 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

13. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2023 rok. 
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13.a. prezentacja sprawozdania przez Dyrektora M/G Biblioteki Publicznej, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Małgorzata Wiśniewska – Dyrektor jednostki (Sprawozdanie                

w załączeniu do protokołu).  

13.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

13.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki; 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Agnieszka Włodarczyk – Mazurek 

– Przewodnicząca Komisji.  

13.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

13.e. głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w Suchedniowie za 2023 rok. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Miejską bez uwag i zastrzeżeń.  

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Jana Pawła II w 
Suchedniowie za 2023 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

14. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Suchedniowskiego Ośrodka 

Kultury"Kuźnica" za 2023 rok. 

14.a. prezentacja sprawozdania przez Dyrektora SOK „Kuźnica”, 

Sprawozdanie przedstawił Pan Andrzej Karpiński – Dyrektor jednostki (Sprawozdanie                            

w załączeniu do protokołu).  

14.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

14.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki; 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawiła Pani Agnieszka Włodarczyk – Mazurek 

– Przewodnicząca Komisji.  

14.d. dyskusja, 

Pan Waldemar Krogulec – radny: 
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Pani Dyrektorze, w poprzedniej kadencji byłem przedstawicielem mieszkańców sołectwa Mostki. 

Chciałem na Pana ręce złożyć podziękowania za remont pokrycia dachowego w Domu Kultury                                

w Mostkach. Również chciałem podziękowanie swoje skierować do byłego Burmistrza, obecnego 

członka zarządu Powiatu Skarżyskiego Pana Cezarego Błacha. Wiem, że wspólnie razem żeście 

doprowadzili do tego żeby ten remont się zakończył pozytywnie i to będzie służyło nie tylko 

mieszkańcom Mostek ale też całej Gminie, dziękuję bardzo obu Panom. 

 

Pani Agnieszka Włodarczyk-Mazurek – radna: 

ja mam tu taką sprawę. Ponieważ jestem pracownikiem Suchedniowskiego Ośrodka Kultury i być 

może tu chodzi o konflikt prawny, więc w związku z tym nie wezmę udziału w głosowaniu, 

dziękuję bardzo. 

14.e. głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 

Suchedniowskiego Ośrodka Kultury"Kuźnica" za 2023 rok. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Miejską bez uwag i zastrzeżeń.  

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego Suchedniowskiego Ośrodka Kultury"Kuźnica" za 2023 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 
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3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka nie głosowała 

 

15. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz                                       

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2023 rok. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza Miasta i Gminy lub osobę upoważnioną, 

Z upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Sprawozdania przedstawiła Skarbnik Gminy – Pani 

Dorota Dyka (Sprawozdania w załączeniu do protokołu).  

15.b. przedłożenie przez Skarbnika Gminy opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej                                      

o sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2023 rok, 

Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Nr 23/2024 VIII Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 9 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii                       

o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2023 rok wraz z informacją                  

o stanie mienia komunalnego (uchwała w zaąłczeniu do protokołu). Wykonanie budżetu zostało 

zaopiniowane pozytywnie.  

15.c. przedłożenie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza MiG z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek Komisji w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów z tytułu wykonania budżetu za 2023 

r. (wniosek w zaąłczeniu do protokołu). Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła przedłożone przez 
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Burmistrza  sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2023 r. wraz                      

z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o tym sprawozdaniu oraz 

informację o stanie mienia Gminy i wnioskowała o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Suchedniów za 2023 r. 

15.d. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza (odczytanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej), 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Lidia Frątczak odczytała uchwałę Nr 45/2024 VIII 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 11 czerwca 2024 r. 

dotyczącą opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium (uchwała w załączeniu 

do protokołu). Wniosek Komisji został zaopiniowany pozytywnie.  

15.e. opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie sprawozdania finansowego i sprawozdania                      

z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2023 rok, 

Pozytywną opinię Komisji w sprawie sprawozdań przedstawił Przewodniczący Komisji – Pan 

Waldemar Krogulec.  

15.f. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego w 

sprawie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 

2023 rok, 

Pozytywną opinię Komisji w sprawie sprawozdań przedstawił Przewodniczący Komisji – Pan 

Jacek Uba.  

15.g. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki w sprawie sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2023 rok, 

Pozytywną opinię Komisji w sprawie sprawozdań przedstawiła Przewodnicząca Komisji – Pani 

Agnieszka Włodarczyk-Mazurek.  

15.h. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie sprawozdania finansowego                                

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2023 rok, 

Komisja nie wydała opinii w związku z brakiem quorum podczas posiedzenia Komisji. 

15.i. dyskusja, 

Pan Waldemar Krogulec – radny: 

Szanowni Państwo, chciałem odnieść się do tematu inwestycji. Wyniki finansowy tych inwestycji 

to jest przeszło 36 milionów zł.  Jeżeli w najbliższych latach powtórzymy te wyniki to będę się 

bardzo cieszył. Bardzo bym sobie tego życzył, nam wszystkim żebyśmy takie wyniki powtarzali. 

 

15.j. głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2023 rok. 
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Uchwała Nr 15/III/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz                                       

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Suchedniów za 2023 rok stanowi załącznik                   

do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Suchedniów za 2023 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 
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11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

16. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Suchedniów za 2023 rok. 

16.a. odczytanie projektu uchwały przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, 

Pani Lidia Fratczak – Przewodnicząca RM odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta I Gminy Suchedniów za 2023 rok (projekt uchwały                             

w załączeniu do protokołu). 

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

Pozytywną opinie Komisji o wniosku w sprawie udzielenia absolutorium przedstawił Pan 

Waldemar Krogulec – Przewodniczący Komisji.  

16.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego                                

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

Pozytywną opinie Komisji o wniosku w sprawie udzielenia absolutorium przedstawił Pan Jacek 

Uba – Przewodniczący Komisji.  

16.d. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki w sprawie wniosku                                

o udzielenie absolutorium, 

Pozytywną opinie Komisji o wniosku w sprawie udzielenia absolutorium przedstawiła Pani 

Agnieszka Włodarczyk-Mazurek – Przewodnicząca Komisji.  

16.e. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium, 

Komisja nie wydała opinii w związku z brakiem quorum podczas posiedzenia Komisji. 

16.f. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

16.g. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Suchedniów za 2023 rok. 

Uchwała Nr 16/III/2024 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Suchedniów za 2023 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
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Miasta i Gminy Suchedniów za 2023 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne 
imienne 

większość wymagana większość bezwzględna 
ustawowego składu Rady 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 
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13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz MiG: 

Pani Przewodnicząca, Panie i Panowie radni. Bardzo serdecznie chciałbym podziękować                                

za udzielone absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Suchedniów za rok 2023. Sami macie 

Państwo świadomość, że nie był to łatwy rok nawet ze względu na sytuację polityczną, czy na 

ciągle zmieniające się przepisy. Dziękuję bardzo, że doceniliście naszą pracę. Chciałbym z tego 

miejsca podziękować zarówno pracownikom Urzędu Miasta i Gminy jak i pracownikom jednostek 

organizacyjnych, są na sali dyrektorzy tych jednostek. Pomimo tego, że sytuacja była trudna nasze 

jednostki pracowały nieprzerwanie. Finanse Gminy nie były zagrożone, praca odbywała się 

nienagannie, za to wszystko serdecznie dziękuję. Oddam głos Panu Cezaremu Błachowi bo on jest 

ojcem tego sukcesu, być może on tutaj będzie chciał też kilka słów powiedzieć na ten temat. 

 

Pan Cezary Błach – członek zarządu Powiatu Skarżyskiego (Burmistrz w latach 2014-2024) : 

Szanowni Państwo, jak to się mówi, niektórzy mówią złośliwie że ojców sukcesu jest wielu, ale                       

w tym przypadku jest to prawda, że ojców sukcesu było wielu. Jak Pan Burmistrz powiedział to 

wspólna praca pracowników, kierowników jednostek i przede wszystkim też współpraca 

Burmistrza i Rady Miejskiej. Ja cały czas powtarzałem, że by się nie udało tyle dobrego zrobić                    

w Suchedniowie gdyby nie dobra współpraca Burmistrz,  Urzędu z Radą Miejską. Tam gdzie 

wkracza w radę polityka tam nie ma pracy, tam są tarcia, tam są niesnaski,wchodzą w grę złe 

emocje. Natomiast tutaj przez te ostatnie lata zawsze ta współpraca była bardzo dobra,  

merytoryczna. Oczywiście mieliście Państwo wiele uwag do pracy Burmistrza, ale to jest normalne 

bo tak powinno być. Ja ze swojej strony bardzo serdecznie dziękuję Państwu za taki wynik 

głosowania, za jednogłośnie absolutorium. Zawsze powtarzałem, że dla każdego wójta,  burmistrza 

ta jedna sesja w roku jest sesją najważniejszą. Ta sesja gdzie właśnie jest rozpatrywane 

absolutorium i jest głosowanie, tak naprawdę ocena pracy wójta, burmistrza. Proszę mi wierzyć, 

że mając kontakt z wójtami, burmistrzami z gmin Województwa Świętokrzyskiego nie znam 

takiego wójta, burmistrza, który miałby jakąś złą wolę, któremu by nie zależało na tym żeby jego 

gmina się rozwijała najlepiej jak tylko jest to możliwe. Bardzo serdecznie dziękujemy wspólnie bo 

Burmistrz mówił, że jestem ojcem sukcesu. To nie jest tak do końca bo to zawsze robiliśmy 

wszystko wspólnie. Działaliśmy razem, uzgadnialiśmy  wszystkie rzeczy.  Przyłączam się do 

życzeń Pana radnego Waldemara Krogulca, dla nas wszystkich mieszkańców Suchedniowa, aby 

zawsze te wyniki były na tak wysokim poziomie, chociaż to nie zawsze jest łatwe, nie będzie też 

łatwe w przyszłości,musimy sobie z tego zdawać sprawę. Musimy mieć świadomość, że ten ostatni 

rok był wyjątkowy, był rekordowy pod względem inwestycji i budżetu. Był to rok wyjątkowy bo 

było bardzo dużo dotacji. Kończyły się okresy programowania i każdemu zależało na tym żeby jak 
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najwięcej tych środków wykorzystać. Życzmy sobie wszyscy Szanowni Państwo przede wszystkim 

zgody i jak najlepszych wyników finansowych i jak najwięcej spełnionych oczekiwań mieszkańców 

w przyszłości. 

Po wystąpieniu Pana Błacha Przewodnicząca ogłosiła 5 minutową przerwę w obradach.  

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad.  

 

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2024 – 2038. 

17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Pani Dorota Dyka (projekt uchwały                                              

w załączeniu do protokołu). 

17.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji. 

17.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano 

17.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024 – 2038. 

Uchwała Nr 17/III/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2024 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2024 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

18. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

18.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Pani Dorota Dyka (projekt uchwały                                              

w załączeniu do protokołu). 

18.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji. 

18.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 
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18.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok. 

Uchwała Nr 18/III/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2024 rok stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na 2024 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 
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11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 211/XXXI/2021 Rady Miejskiej w Suchedniowie 

z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania z gminnych obiektów 

sportowych przy Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck w Suchedniowie. 

19.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz MiG – Pan Dariusz Miernik (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu).  

19.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji – Pani 

Agnieszka Włodarczyk-Mazurek. 

19.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

19.d. głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę Nr 211/XXXI/2021 Rady Miejskiej                           

w Suchedniowie z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania                               

z gminnych obiektów sportowych przy Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck            

w Suchedniowie. 

Uchwała Nr 19/III/2024 zmieniająca uchwałę Nr 211/XXXI/2021 Rady Miejskiej                                

w Suchedniowie z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania                                

z gminnych obiektów sportowych przy Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii 

Peck w Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę Nr 211/XXXI/2021 Rady 
Miejskiej w Suchedniowie z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie uchwalenia 
Regulaminów korzystania z gminnych obiektów sportowych przy 
Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Suchedniów. 

20.a. przybliżenie tematu skargi przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, 

Przewodnicząca RM oddała głos Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

20.b. stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – odczytanie protokołu Komisji                                               

i przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Marta Kornecka przedstawiła 

stanowisko Komisji w sprawie skargi zapoznając zebranych z protokołem Komisji z badania skargi 

oraz przygotowanym na tą okoliczność projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi                                   

na Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). Komisja 

nie znalazła podstaw do stwierdzenia zasadności skargi wniesionej przez Skarżącą i zwróciła się                   

do Rady Miejskiej o podjęcie uchwały w sprawie uznania skargi złożonej przez Skarżącą za 

bezzasadną.  

20.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

20.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Suchedniów. 

Rada Miejska rozpatrując skargę, podtrzymała stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji                           

i podjęła niniejszą uchwałę uznając złożoną skargę na Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów                     

za bezzasadną.  

Uchwała Nr 20/III/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy 

Suchedniów stanowi załącznik do niniejszej uchwały.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Miasta i Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 12 80 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 20 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna WSTRZYMAŁA SIĘ 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

21. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy ul. 

Dawidowicza na czas nieokreślony. 

21.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz MiG – Pan Dariusz Miernik (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu). 

21.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 
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Przewodniczący Komisji – Pan Jacek Uba poinformował, że Komisja rozpatrując projekt 

uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy ul. 

Dawidowicza na czas nieokreślony wystąpiła z wnioskiem o zmianę okresu wydzierżawienia 

gruntu położonego przy ul. Dawidowicza w Suchedniowie.  

Komisja wnioskuje o wydzierżawienie gruntu na okres 3 lat”. 

Za wnioskiem Komisji głosowało jednogłośnie 6 radnych (członków Komisji). 

Następnie Komisja przeprowadziła głosowanie w sprawie projektu uchwały, który uzyskał 

pozytywną opinie Komisji z zastrzeżeniem uwzględnienia wniosku Komisji o wydzierżawienie 

gruntu na okres 3 lat.  

Pozytywną opinię o projekcie uchwały wyraziło jednogłośnie 6 radnych.  

 

21.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

21.d. głosowanie nad wnioskiem Komisji Rozwoju Gospodarczego... w sprawie zmiany okresu 

wydzierżawienia gruntu przy ul. Dawidowicza (z czasu nieokreślonego) na okres 3 lat. 

Rada Miejska przyjęła wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego… o zmianę okresu 

wydzierżawienia gruntu położonego przy ul. Dawidowicza w Suchedniowie z czasu nieokreślonego 

na okres 3 lat. 

głosowanie głosowanie nad wnioskiem Komisji Rozwoju Gospodarczego... w sprawie 
zmiany okresu wydzierżawienia gruntu przy ul. Dawidowicza (z czasu 
nieokreślonego) na okres 3 lat. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

21.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie 

przy ul. Dawidowicza. 

Po pozytywnym przegłosowaniu wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego…  Rada Miejska 

głosowała nad projektem uchwały, który uwzględniał okres wydzierzawienia gruntu na okres 3 lat. 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radę Miejską, czego odzwierciedleniem jest niniejszy wynik 

głosowania.  

Uchwała Nr 21/III/2024 w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy                       

ul. Dawidowicza stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w 
Suchedniowie przy Dawidowicza. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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22. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy                    

ul. Bugaj 34 na czas nieokreślony. 

22.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz MiG – Pan Dariusz Miernik (projekt uchwały                                   

w załączeniu do protokołu).  

22.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Przewodniczący Komisji – Pan Jacek Uba poinformował, że Komisja rozpatrując projekt 

uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy ul. Bugaj 34                    

na czas nieokreślony wystąpiła z wnioskiem o zmianę okresu wydzierżawienia gruntu położonego 

przy ul. Bugaj 34 w Suchedniowie.  

Komisja wnioskuje o wydzierżawienie gruntu na okres 3 lat”. 

Za wnioskiem Komisji głosowało jednogłośnie 6 radnych (członków Komisji). 

Następnie Komisja przeprowadziła głosowanie w sprawie projektu uchwały, który uzyskał 

pozytywną opinie Komisji z zastrzeżeniem uwzględnienia wniosku Komisji o wydzierżawienie 

gruntu na okres 3 lat.  

Pozytywną opinię o projekcie uchwały wyraziło jednogłośnie 6 radnych.  

22.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

22.d. głosowanie nad wnioskiem Komisji Rozwoju Gospodarczego... w sprawie zmiany okresu 

wydzierżawienia gruntu przy ul. Bugaj 34 (z czasu nieokreślonego) na okres 3 lat. 

Rada Miejska przyjęła wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego… o zmianę okresu 

wydzierżawienia gruntu położonego przy ul. Bugaj 34 w Suchedniowie z czasu nieokreślonego                

na okres 3 lat. 

głosowanie głosowanie nad wnioskiem Komisji Rozwoju Gospodarczego... w sprawie 
zmiany okresu wydzierżawienia gruntu przy ul. Bugaj 34 (z czasu 
nieokreślonego) na okres 3 lat. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

22.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie 

przy ul. Bugaj 34. 

Po pozytywnym przegłosowaniu wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego…  Rada Miejska 

głosowała nad projektem uchwały, który uwzględniał okres wydzierzawienia gruntu na okres 3 lat. 
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Projekt uchwały został przyjęty przez Radę Miejską, czego odzwierciedleniem jest niniejszy wynik 

głosowania.  

Uchwała Nr 22/III/2024 w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy                       

ul. Bugaj 34 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w 
Suchedniowie przy ul. Bugaj 34. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 
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10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

23. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy                  

ul. Bugaj 36 na czas nieokreślony. 

23.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz MiG – Pan Dariusz Miernik (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu).  

23.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Przewodniczący Komisji – Pan Jacek Uba poinformował, że Komisja rozpatrując projekt 

uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy ul. Bugaj 36                      

na czas nieokreślony wystąpiła z wnioskiem o zmianę okresu wydzierżawienia gruntu położonego 

przy ul. Bugaj 36 w Suchedniowie.  

Komisja wnioskuje o wydzierżawienie gruntu na okres 3 lat”. 

Za wnioskiem Komisji głosowało jednogłośnie 6 radnych (członków Komisji). 

Następnie Komisja przeprowadziła głosowanie w sprawie projektu uchwały, który uzyskał 

pozytywną opinie Komisji z zastrzeżeniem uwzględnienia wniosku Komisji o wydzierżawienie 

gruntu na okres 3 lat.  

Pozytywną opinię o projekcie uchwały wyraziło jednogłośnie 6 radnych.  

23.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

23.d. głosowanie nad wnioskiem Komisji Rozwoju Gospodarczego... w sprawie zmiany okresu 

wydzierżawienia gruntu przy ul. Bugaj 36 (z czasu nieokreślonego) na okres 3 lat. 

Rada Miejska przyjęła wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego… o zmianę okresu 

wydzierżawienia gruntu położonego przy ul. Bugaj 36 w Suchedniowie z czasu nieokreślonego                

na okres 3 lat. 

głosowanie głosowanie nad wnioskiem Komisji Rozwoju Gospodarczego... w sprawie 
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zmiany okresu wydzierżawienia gruntu przy ul. Bugaj 36 (z czasu 
nieokreślonego) na okres 3 lat. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 
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13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

23.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie 

przy ul. Bugaj 36. 

Po pozytywnym przegłosowaniu wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego…  Rada Miejska 

głosowała nad projektem uchwały, który uwzględniał okres wydzierzawienia gruntu na okres 3 lat. 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radę Miejską, czego odzwierciedleniem jest niniejszy wynik 

głosowania.  

Uchwała Nr 23/III/2024 w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy                       

ul. Bugaj 36 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w 
Suchedniowie przy ul. Bugaj 36. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 
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2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

24. Sprawy różne. 

Pani Justyna Żołądek – mieszkanka Gminy Suchedniów: 

- Ja mam taką kwestię odnośnie informacji, która się znalazła w Biuletynie Informacji Publicznej                  

z 19 czerwca br. Chodzi tutaj o dzierżawienie 20 metrów kwadratowych w parku pod ruchomy 

punkt gastronomiczny. Chciałabym prosić Państwa o przemyślenie tej decyzji mając na względzie 

dobro naszych lokalnych małych gastronomii, która tam jest już bo to jest w granicy parku. Mowa 

tu jest o Café Jaga. Z mojej informacji to taki punkt gastronomiczny ulokowany tam w tym parku to 

będzie dla tej osoby równoznaczne z prawdopodobieństwem zamknięcia tego lokalu. Mamy 

politykę wspierania takich małych naszych przedsiębiorców, to jest Pani która też płaci podatki 

długo. Tutaj korzyść z takiego lokalu, który będzie krótko, tylko w okresie letnim będzie  mniej 

wymierna niż jak mamy naszego długoletniego tam przedsiębiorcy. Poza za tym w tym okręgu 

naliczyłam 4 takie punkty gdzie można sobie kupić i frytki i wszystko inne. Wprowadzanie                        

na przykład do parku gdzie mamy teraz super zrobiony dla dzieci plac zabaw, punktu nie daj Boże 

z alkoholem, to nie jest chyba dobra myśl. Więc tu bym prosiła Państwa, Pana Burmistrza                           

o rozpatrzenie i rozwagę tego;  

- druga kwestia, to chciałabym się tutaj też odnieść już oficjalnie do Pana Burmistrza o zajęcie 

sprawą, którą bodajże 18 marca br. podniosłam do Pani radnej Anny Salwa. Temat wysypiska 
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zrobionego tam na prywatnej działce. Pani radna wie o czym mówię. Minęło dokładnie 100 dni,    

nic się w tej kwestii nie zmieniło, więc proszę żeby Burmistrz zajął stanowisko, pismo jakieś. To są 

śmieci, które pochodzą po pożarze naszego socjalnego budynku należącego do Gminy; 

- chciałabym też ponowić pytanie Pana radnego Tomasza Maluszczaka, na które nie usłyszałam 

odpowiedzi. Dlaczego nie dostaliśmy finansowania do monitoringu parku ? 

Pani Agnieszka Włodarczyk-Mazurek: 

-  na ulicy Kieleckiej most na Kamionce od wielu dni niewykoszony. Już jest problem żeby przejść 

ponieważ trawy są tak wysokie z jednej i z drugiej strony. Należałoby to chyba wykosić, może bez 

kolejki, że tak powiem teraz, żeby ten most był drożny; 

- było takie spotkanie firmy, która wykonywała kanalizację ulicy Żeromskiego i były tam liczne 

poprawki. Ta firma przyjechała, najwięcej było uwag do rowów. Została nasypana do tych rowów 

ziemia żeby je trochę wyprofilować. Niestety po tych olbrzymich ulewach, które przeszły cała ta 

ziemia spłynęła i w zasadzie nie widać tych napraw. Moje pytanie brzmi, czy ta firma wróci jeszcze 

raz żeby jednak zrobić naprawić te rowy trwale ponieważ jest to dość kłopotliwe. W niektórych 

miejscach bardzo blisko tych rowów są ogrodzenia, które grożą zawaleniem się, więc chyba 

będziemy mieli bardzo poważny problem jak te ogrodzenia runą do tych rowów. Jestem może 

lajkiem ale uważam, że nasypanie troche ziemi nie zatrzyma tego osuwiska, więc wydaje mi się,              

że tu trzeba jakieś inne rozwiązanie znaleźć. Zresztą tej ziemi była naprawdę bardzo mała ilość                   

i chyba to tak było zrobione żeby tylko coś zrobić natomiast nie jest to rozwiązanie systemowe jeśli 

chodzi o te rowy. Była też mowa o ty, że przy numerze 120 zbiera się woda, to też było kilkakrotnie 

już zgłaszane i do tego się ta firma w ogóle nie odniosła. Jest tam po prostu kałuża i trzeba tam 

zrobić jakieś odwodnienie; 

- korzystając z tego, że są Państwo radni powiatowi, ponieważ ulica Żeromskiego to jest ulica 

powiatowa i tam też potrzebne jest koszenie. Wiem, że to może jest ulica, która nie jest                            

w pierwszym rzędzie koszona ale od początku chyba nie była, więc bardzo prosiłabym też                           

o to;  

- ze spraw bieżących też powiem, że nie świecą się dwie latarnie na moście w nad wiaduktem                   

na ulicy Żeromskiego. 

Pan Arkadiusz Pająk – radny: 

chciałbym nawiązać jeszcze do punktu siódmego, gdzie zadałem zapytanie do Pana 

Burmistrza. Cieszę się, że będzie jakieś spotkanie przedstawicieli Powiatu, Gminy i wykonawcy 

odnośnie tych uszkodzeń chodników i tak dalej. Ale chciałem zwrócić uwagę na to o czym 

mówiłem. To miejsce gdzie na ulicy Langiewicza przy ulicy Słonecznej jest zapadnięty chodnik, 

podmyty. To są stare płyty kwadratowe, tam jest naprawdę głęboko. Państwo pewnie spotkają się 

za jakiś czas a moim zdaniem to trzeba zabezpieczyć natychmiast, żeby nie było tak, że ktoś tam 

sobie zrobi krzywdę i będzie później problem, będzie chciał odszkodowanie. 

Pan Szymon Lech – radny: 
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- ja mam taką prośbę do Pana Burmistrza aby zająć się podmytymi poboczami na ulicy Stokowiec. 

Jest obok Pana Markiewicza już takie miejsce, że to pobocze po prostu znajdzie się w rowie. Tam 

jest wymyty bardzo duży dół i jeszcze jedna taka ulewa i naprawdę to pobocze zostanie zabrane                     

i ten ruch po prostu się zawali; 

- proszę również o wykoszenie poboczy bo mieszkańcy ulic Porzeczkowa, Jagodowa tych ulic sami 

wychodzą i koszą tą trawę ponieważ wyjeżdżając z tych uliczek nie widzą nadjeżdżających 

samochodów.  Sami mieszkańcy tą trawę musieli sobie wykosić żeby mieć jakąkolwiek widoczność 

wyjeżdżając z tych działek; 

- Panie Burmistrzu wprawdzie złożyłem interpelację ale nie wiem czy jest jakiś pomysł, może 

prostszy, łatwiejszy na zajęcie się właśnie ulicą Szeroką. Ta ulica naprawdę bardzo długo już też 

czeka na jakąś modernizację, naprawę. Mieszkańcy tak jak wspomniałem mieli nadzieję, że przy 

pracach na ulicy Stokowiec znajdzie się tez ich ulica w realizacji, niestety zawiedli się. Ta ulica, 

czyli to podłoże, które tam jest  na tyle mocne, na tyle twarde, że być może gdyby zrobić obrzeża, 

krawężniki i po prostu tam wylać asfalt tak jak to chyba zostało zrobione na ulicy Nowej to by 

całkiem to zdało egzamin. Oczywiście nie do końca, bo dalej jest piach ale nie wiem.  

Ja po prostu Panie Burmistrzu takie zadaje pytanie i trzeba tym ludziom w jakiś sposób pomóc. 

Pani Anna Dulemba – radna: 

- Panie Burmistrzu odnośnie latarni to już rozmawialiśmy. Myślę, że Pan Burmistrz na ulicy 

Szarych Szeregów tam zainterweniował w sprawie tej latarni; 

-  druga sprawa, powiem szczerze, że bardzo zaniepokoiła mnie odpowiedź Pana Burmistrza,                         

że do końca roku powinniśmy zdążyć z planem zagospodarowania przestrzennego. Chyba 

powinien być to dla nas priorytet w tym momencie żebyśmy się wyrobili, żeby ten teren został 

zabezpieczony. Więc ja bardzo proszę, na BIP-ię to wisi już długi czas, złożyłam pisemne 

zapytanie. Chciałabym uzyskać informację, co ewentualnie tam zostało do zrobienia, jakich 

opinii potrzebujemy i jakie kroki są podejmowane w tej sprawie, żeby teren kopalni był 

zabezpieczony tak żeby nie powstało tam wysypisko śmieci. 

- dzisiaj dostałam odpowiedź na moją jedną interpelację i chciałabym zapytać dlaczego na dwie 

interpelacje zgodnie ze Statutem naszym jakie złożyłam do chwili obecnej nie dostałam 

odpowiedzi. Chciałabym uzyskać odpowiedź dlaczego i czym to jest spowodowane. 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

- zostałem już niejako wywołany do odpowiedzi ale chciałbym doprecyzować. Po 

raz kolejny wracam do pytania. Jakie były przyczyny, że projekt monitoringu parku miejskiego 

nie uzyskał rekomendacji Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego. Chciałbym wiedzieć, czy 

to była jedna przyczyna, czy tych przyczyn było pięć. Czy da się to w jaki sposób naprawić. Czy 

mamy możliwość żeby ponownie się o coś ubiegać, bo zadajemy pytanie nie dostajemy 

odpowiedzi; 

- kolejna rzecz, nawiązuje do petycji firmy Giant Robot. 50 tysięcy bezzwrotnej dotacji. Jeszcze 

raz powtarzam, rozumiem argumenty Pana Burmistrza tylko chciałbym wiedzieć, czy odbyło 

się jakieś spotkanie, czy nie ma już naprawdę żadnych obszarów, że 50 tysięcy za darmo 
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możemy dostać. Tak naprawdę jedno i drugie pytanie, ja nie chciałbym układać 

puzzli tutaj, ale tak jakby wpisuje się tutaj w nasze inwestycje, czyli tak jak chcemy pozyskać 

środki z zewnątrz a z niewiadomych przyczyn ich nie pozyskujemy. Podłączam się do zdania 

Pani Anny Dulemby ponieważ również nie dostałem odpowiedzi na interpelacje; 

- chciałbym wszystkim Państwu radnym podziękować za zmiany w regulaminie orlików. Dziękuję 

bardzo. 

Pani Izabela Kowalik – radna: 

- chciałabym się odnieść do odpowiedzi na interpelacje, którą złożyłam. Przypomnę, że 

interpelacja dotyczyła wezwania właściciela działki w Michniowie do zabezpieczenia i 

systematycznego porządkowania terenu. W odpowiedzi, którą otrzymałam od Pana Burmistrza 

bardzo dużo miejsca zajmuje kwestia wycinki drzew. Natomiast w mojej interpelacji na ten 

temat nie ma nawet jednego zdania. Panie Burmistrzu tak naprawdę chodziło tutaj o to, że 

działka jest po prostu zaniedbana. Chodziło o to, że teren jest nieogrodzony, że teren jest 

wykorzystywany przez osoby trzecie. Dostałam informację, że właściciele działki udzielili 

na piśmie odpowiedzi i napisane tutaj jest, że trawa jest koszona dwa, trzy razy w roku.  To 

nieprawda. Ja mieszkam w Michniowie tuż obok tej działki. To może jednak zapytam, skoro 

trawa była ostatni raz koszona w maju to czy jest jakakolwiek szansa, że na 13 lipca właściciele 

pokoszą tą działkę? Czy to będzie ten pierwszy, drugi czy trzeci raz w roku?  Taka informacja 

dla tych Państwa, którzy nie do końca wiedzą jak to wygląda. Tam były takie rozwalone schodki 

i rzeczywiście jest napisane, że były to dwa rozebrane stopnie schodów bocznych, które 

uniemożliwiały wjazd na posesję. Tak proszę Państwa, wjazd na posesję został świetnie i pięknie 

poszerzony. Wszystkie osoby trzecie mogą teraz śmiało bez żadnego problemu i bez stresu 

wielkiego, że o coś zahaczą wjeżdżać, bo tak naprawdę o to tutaj chodziło. Wiem, że wpłynęło 

również do Pana Burmistrza pismo mieszkańców, sąsiadów. To jest starsze małżeństwo,                          

to są ludzie, którzy mieszkają tuż obok i tak naprawdę nie chodzi tutaj o to, że te drzewa są tak 

duże, że one tam mogą spaść i są dlatego niebezpieczne. Ich jest tam po prostu cała masa, one się 

rozsiewają, przesiewają się na działkę do tych ludzi. Natomiast rzeczywiście szczury                              

nie gnieżdżą się w samym budynku, bo tam nic nie ma. Tylko, że ludzie którzy tam wjeżdżają                 

w nocy i urządzają tam imprezy po prostu zostawiają śmieci, zostawiają resztki jedzenia.                          

Ci ludzie się po prostu boją, bo często w nocy po prostu mają za płotem regularną imprezę. 

Wydaje mi się, że chyba trzeba było to tak dosadnie powiedzieć. Tak naprawdę wystarczy żeby 

właściciele zwyczajnie byle jaką siatką ten teren ogrodzili i myślę, że byłoby dużo bezpieczniej. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej : 

Chodzi mi o rondo u zbiegu ulic Mickiewicza i Bodzentyńska. Mieszkańcy nawet tutaj podczas gdy 

szłam na posiedzenie komisji zaczepili mnie i prosili żeby uporządkować to rondo, faktycznie 

zarośnięte, w skandalicznym stanie, więc jakaś interwencja chyba do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w tym temacie. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy: 
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- zaczniemy od tej dzierżawy może w parku. Faktycznie wpłynął wniosek, nie pamiętam teraz 

jaka to jednostka, kto to złożył o wydzierżawienie części gruntu pod działalność gospodarczą. 

Tam jakaś budka z lodami miała być. Ogłosiliśmy konkurs w formie informacji publicznej,                     

że Gmina zamierza  wydzierżawić tam chyba 20 metrów kwadratowych (nie pamiętam w tej 

chwili) gruntu pod taką działalność jak działalność gastronomiczna. Ta lokalizacja jaka tam jest 

podana to jest w sąsiedztwie tych schodów, które tam wychodzą na ulicę Bugaj. Czyli różne tutaj 

głosy są, pewnie i na tej Sali i różne głosy mieszkańców. Spotykaliśmy się też z takimi głosami, 

że ludzie byliby zainteresowani, ci którzy odpoczywają w parku,  żeby był taki punkt 

gastronomiczny, w którym można jakąś kawę czy loda kupić. Byli u mnie też tutaj Państwo 

prowadzący tą działalność Cafe Jaga.  Oni też wystąpili o dzierżawę gruntu przy swoim 

lokalu, to jest bliżej osiedla Bugaj, bliżej bloku Bugaj 2a. Taką umowę na pewno przygotujemy           

I tam ta dzierżawa będzie możliwa, bo też też chcą wyjść poza lokale w stronę mieszkańców. 

Każdy może chyba taką działalność prowadzić. Trudno tutaj ograniczać komuś dostęp do takiej 

działalnosci, nie jest też powiedziane, że akurat tamten dzierżawca wydzierżawi ten teren. Jeżeli  

byłaby taka możliwość to myślę, że nic nie stoi na przeszkodzie żeby tam kolejny dzierżawca 

znalazł się w rejonie parku, w tym rejonie. Wydaje się, że jest najkorzystniej z tego względu,                  

że  jest toaleta blisko, jest tam dostęp do energii elektrycznej, a taka działalność wymaga 

podłączenia do prądu. W czwartek mam spotkanie z przedstawicielami zakładu energetycznego 

bo takie dzisiaj zapytanie dostałem, czy tylko dla jednego dzierżawcy byśmy chcieli umożliwić 

podłączenie do prądu i do innych mediów, czy tam planujemy więcej takich obiektów.                          

Na pewno jest to temat do dyskusji ale wydaje mi się, że w sąsiedztwie placu zabaw,                             

w  sąsiedztwie tych schodów tam jest dobra lokalizacja pod taką działalność i ona by tam 

specjalnie chyba nam nie przeszkadzała w użytkowaniu parku; 

- jeśli chodzi o uporządkowanie działki przy ulicy Kościelnej, takie rozmowy były prowadzone                       

z właścicielami tej działki. Oczywiście ponowimy te rozmowy, czy przypomnimy im pisemnie 

o konieczności i obowiązku jaki na nich spoczywa w sensie uporządkowania tego terenu. 

 

Pani Anna Salwa – Wieceprzewodniczaca Rady Miejskiej : 

czuję się zobowiązana zabrać głos w tym punkcie. Odpowiadając na Pani pytanie 

przeprowadzałam rozmowy z właścicielami działki. Czym było podyktowane to, że te 

odpady zostały tam złożone. Dostałam informację, że podyktowane były potrzebą chwili, 

natychmiastowego uprzątnięcia. Teraz wiemy, że warunki zmieniły się troszeczkę. Natomiast 

wiem i to jest potwierdzone bo mam taką informację. Zostało wywiezione trzy samochody 

posegregowanych materiałów. Obawy o których rozmawiałyśmy dotyczące że mogą być tam 

chemikalia, nie stwierdzono żadnych chemikali. Sam właściciel, z którym rozmawiałam 

stwierdził, że nie pokusiłby się utwardzać działki na której w perspektywie kiedyś być może 

będzie coś budowane, materiałami które byłyby szkodliwe dla zdrowia. Taką uzyskałam 

odpowiedź. Zwracałam też szczególną uwagę na to, że w pobliżu jest ciek wodny i chodzi o to 

żeby te odpady nie stanowiły zagrożenia dostania się, zapchania się tego cieku wodnego, 

zatrucia. No ale tam nie ma chemikaliów więc nie stanowi to żadnego zagrożenia. Nie ukrywam, 

że po tych bardzo ulewnych deszczach, które miały miejsce dwukrotnie, po tym gradobiciu, ten 
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cały ciek wodny, rów w którym woda jest odprowadzana i przepustem pod jezdnią przemieszcza 

się, został oczyszczony przez pracowników ZGK. Takie uzyskałam informacje. Uzyskałam też 

informacje, o której myślę, że mogę też powiedzieć. Myślę że nikt by sobie z nas nie życzył, 

tych wszystkich, którzy mamy własne działki żeby ktoś wchodził i fotografował, nagrywał bo to 

jest naruszenie pewnej prywatności. To tyle jeśli chodzi o wyjaśnienie. 

 

Pani Justyna Żołądek – mieszkanka Gminy :  

ja bym się chciała sprostować, nigdy nie użyłam słowa chemikalia. Powiedziałam, że to są 

odpady wysokiego ryzyka po pogorzelisku. Jest filmik dostępny na internecie gdzie można 

zobaczyć jak ładują normalnie łychom wszystko jak leci na samochód. Później jest o 

wywiezione. Miesiąc temu przejeżdżałam widziałam nadal cały element elewacji plastikowych. 

Raczej bym powiedziała, że są zasypywane kolejnym gruzem niż wywiezione. Czy ma Pani 

wiadomość kiedy były segregowane. Czy kiedy tam Pani była i widziała jak to wygląda. Jeszcze 

raz mówię, nigdy nie użyłam słowa chemikalia. Wszystkie śmieci po prostu, które są po 

spaleniu, kołdry, buty, plastiki, worki różnego rodzaju, reklamówki i niedopałki to się tam 

znajdowało. 

Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej : 

 

jeszcze dostałam informacje taką, chodzę tam bo tam mieszkam w pobliżu, mianowicie taką,                 

że jest tam wywieszka żeby nie wyrzucać śmieci. Sam właściciel działki też ubolewa nad 

faktem, że pod jego nieobecność być może znalazły się tam nie przez niego wyrzucone śmieci.          

A nie oszukujmy się,  jeśli ktoś wywozi nielegalnie jakieś odpady, o których właściciel działki  

nie wie trudno też jego winić w tej materii. 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrza Miasta i Gminy : 

- przygotujemy pismo i zwrócimy uwagę właścicielowi terenu żeby zadbał o porządek na tej 

działce; 

- wracam do tego monitoringu w parku.  Szanowni Państwo przygotowaliśmy wniosek do 

Wojewody. To nie jest nic wyjątkowego, że wniosek nie uzyskuje rekomendacji. Takich 

wniosków składamy mnóstwo, w różnych sprawach, w różnych konkursach. Jest komisja 

konkursowa, są kryteria  co do oceny wniosku i jeśli on nie uzyskuje odpowiedniej ilości 

punktów to po prostu nie jest realizowany. Taka tutaj była sytuacja jeśli chodzi o ten 

monitoring w parku. No nie był ten obszar tak zakwalifikowany, który by wymagał tam 

jakiejś interwencji i środków finansowych w mniemaniu oczywiście tej komisji, która 

przyznawała te środki i opiniowała wnioski. Nie uzyskał  odpowiedniej rekomendacji.                          

Z tego względu nie otrzymaliśmy dotacji na budowę monitoringu ale na pewno nie 

będziemy się poddawać. Będziemy szukać kolejnych jakichś możliwości i jeśli będą kolejne 

konkursy ogłaszane to na pewno będziemy aplikować. Z tego względu jest opracowany 
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projekt na ten monitoring, jesteśmy przygotowani dokumentacyjnie i jeśli tylko takie tak 

jak powiedziałem takie konkursy będą ogłaszane; 

-  koszenie. Koszenie przy tej ilości wody jaka teraz spada to troszeczkę nie nadążymy, że tak 

powiem kosić traw I to zarówno ulica Kielecka jak i Ostojów i Stokowiec i te wszystkie 

uliczki tego osiedla Kleszczyny. Faktycznie te pobocza wymagają koszenia i na pewno 

też w najbliższym czasie będziemy się starać żeby zostały wykoszone. 

-  ulica Żeromskiego. Trochę przesadzamy jak mówimy, że tam były  jakieś liczne poprawki 

na tej kanalizacji sanitarnej. Kanalizacja ta w sumie została wykonana poprawnie. Mamy 

problem z rowami, one zostały wykonane dosyć tak szeroko rozkopane. Po tych opadach 

deszczu boki tych rowów się obsypały, już były poprawiane. Kolejne opady znów je 

rozmyły. Potrzeba żeby był czas na zamurawienie się tych poboczy, boków tych rowów.                

Na pewno będziemy interweniować do wykonawcy, bo ta umowa cały czas obowiązuje 

i jakieś tam roboty wynikające z gwarancji są możliwe. Pomimo tego, że to jest droga 

powiatowa ale też jesteśmy zainteresowani żeby tam naszych mieszkańców zabezpieczyć. 

Na pewno będziemy interweniować do generalnego wykonawcy, bo akurat te roboty 

drogowe to firma robiła na zasadzie podwykonawstwa ale z generalnym wykonawcą 

będziemy się spotykać. Postaram się żeby naprawić to co zostało uszkodzone. 

-  lampy na moście oczywiście jutro zgłoszę. Tam mamy 48 godzin na naprawę takich 

uszkodzeń jeśli chodzi o oświetlenie uliczne; 

- uszkodzenie chodnika przy Słonecznej, ostało to zgłoszone. Wiem że w czwartek mamy 

przegląd gwarancyjny ulicy Zagórskiej o 11:00. Będzie komisja na ulicy Zagórskiej. Myślę,  

że uda mi się poprosić żeby się też udali na ulicę Langiewicza i wskaże te miejsca, te 

wszystkie punkty, te usterki które wynotowaliśmy razem jak spacerowaliśmy po ulicy 

Langiewicza. One zostały przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych. W każde miejsce 

postaram się dotrzeć z komisją z Zarządu Dróg Powiatowych; 

- podmyte pobocza na ulicy Stokowiec. Jest rozpisany przegląd gwarancyjny. W tej chwili                                  

nie pamiętam na jaki dzień ale wydaje mi się, że za jakieś półtora tygodnia od dzisiaj ten 

termin jest wyznaczony. Na pewno tam jest rozpisane na Stokowiec i na Krzyżkę. 

Przedstawiciele firmy, która wykonywała te inwestycje będą obecni i dokonamy wizji tych 

uszkodzeń. 

- ulica Szeroka. Na pewno na tej nawierzchni bitumicznej nie da się ułożyć, bo to jest jednak 

niejednorodna ta podbudowa. Tam jest wywożone wszystko co było możliwe przez ostatnie 

lata. Jak już wcześniej wspominałem musimy dokończyć ulicę Stokowiec. Po wykonaniu 

tego odcinka, który w tej chwili czeka na uzyskanie pozwolenia na realizację to następnym 

etapem myślę, że może być ulica Szeroka; 

- plan miejscowy kopalnia Baranów. Myślę, że do końca roku jesteśmy w stanie ten plan 

zatwierdzić. Nie ma zagrożenia, że tam jakieś składowisko odpadów powstanie. Ja już 

wcześniej w ubiegłej kadencji tłumaczyłem jakie tam są zagrożenia, jakie korzyści,  jaki 

mamy plus z tego, że akurat kopalnia Baranów jest położona w takiej lokalizacji. Jest wiele 
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uwarunkowań, które wskazują na to, że tam wysypisko nie może powstać. Jesteśmy między 

innymi na głównym zbiorniku wód podziemnych, jesteśmy w otulinie Parku 

Krajobrazowego, jesteśmy na terenie obszaru Natura 2000, jesteśmy na złożu które stanowi 

dobro narodowe. To złożę dopóki nie będzie wyeksploatowane i wyzerowane to tam ten 

teren nie może być inaczej wykorzystywany jak kopalnia. Mamy koncesję jeszcze do końca 

2025 roku, która obowiązuje na wydobycie w kopalni i myślę, że będzie przedłużona,                    

nie widzę tam jakiegoś zagrożenia żeby nie została przedłużona. Mamy następny pismo                        

z Okręgowego Urzędu Górniczego. Ja też jeszcze dzisiaj jestem umówiony 

z Urzędem Górniczym na rozmowę. Mamy pismo, że rekultywacja tego terenu, nawet tego 

po wyrobisku ma być tylko w kierunku zbiornika wodnego lub zalesienia. Także jest dużo 

takich okoliczności, które wskazują na to że to składowisko tam nie powstanie; 

- odpowiedź na interpelacje trudno mi powiedzieć w tej chwili co to były za interpelacje i 

dlaczego jeszcze nie odpowiedzieliśmy na to, ale zobowiązuje się, że w tym tygodniu na 

pewno takie odpowiedzi wyjdą tutaj z urzędu, takie odpowiedzi na pewno jeszcze będą 

wystosowane; 

- teśli chodzi o ten projekt cyfrowy. Podjęliśmy decyzję, że przystępujemy do projektu 

grantowego. Jeśli chodzi o informatyzację Gminy zabezpieczenie systemu informatycznego 

Gminy podjęliśmy decyzję że będziemy korzystać z tego projektu. Nie prowadziliśmy 

rozmów z tą firmą, o której Pan radny wspomina. Uznałem, że tak będzie dla nas 

wygodniej. 

Pani Magdalena Przyjemska – Sekretarz Gminy : 

w uzupełnieniu o czym mówił Pan Burmistrz. Ja sie zapoznałam z ofertą firmy “G1And”. 

Proszę Państwa, ta firma wysyła do wszystkich gmin w Polsce petycję taką identyczną jak                      

do nas. Firma chce wprowadzić na rynek swój produkt polegający na automatyzacji                               

w administracji. Proszę Państwa no chyba nie muszę więcej dodawać. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

- zabezpieczenie działki w Michniowie. Taką odpowiedź uzyskaliśmy od właścicieli bo tam 

jest współwłasność. Na pewno będę z nimi rozmawiał, też w kontekście 12 lipca bo co roku 

przypominamy im o tym święcie., jak ono jest ważne nie tylko dla mieszkańców 

Michniowa. Co roku ten porządek tam jest wykonywany na święto 12 lipca. także myślę, że 

tutaj też staną na wysokości zadania i ten porządek tam będą utrzymywać; 

- jeśli chodzi o rondo przy ulicy Bodzentyńskiej.  Ja już próbowałem spotkać z Panią 

Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, występowaliśmy o to.                          

Jak pamiętacie Państwo rondo przy ulicy Kieleckiej udało się wybudować wspólnie                             

ze Świętokrzyskim Zarządem Dróg Wojewódzkich, troszeczkę zadbać o estetykę                             

w sąsiedztwie tego ronda. Wierzę, że tu też jeszcze się to uda. Pani Dyrektor 

przełożyła nasze spotkanie, ale chciałem żeby właśnie zobaczyła jak to rondo wygląda. Jest 

też dużo uwag ze strony mieszkańców. Mam nadzieję że dojdzie do tego spotkania i że 

tutaj zadbamy jeszcze o estetykę drogi 751 w rejonie tego ronda.  
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Pani Dorota Miernik – radna : 

tutaj takie jedno sprostowanie, co również zostało potwierdzone na szkoleniu. Proszę Państwa 

nie powołujmy się i Pani Burmistrzu na termin 30 dni bo to co jest w Statucie to jest nieważne. 

Ta kwestia terminu została uregulowana w ustawie o samorządzie gminnym czyli w akcie 

wyższej rangi. Pana Burmistrza obowiązuje 14 dni nie 30 dni. To jest po prostu nieważne. 

Nawet to nie wymagało uregulowania bo to już ustawa reguluje. 

 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej : 

Ja  tylko przypomnę że rozmawialiśmy już na ten temat na komisjach i nawet ostatnio                                

na szkoleniu. Będzie powołana komisja statutowa i ten statut będziemy zmieniać,                   

nowelizować, więc ten punkt będzie zmieniony. 

 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

- Panie Burmistrzu, chciałbym jednak poprosić żeby w sprawie tego co ma być dzierżawione 

w Parku Miejskim pochylić się jeszcze i być może zastanowić bo 50 metrów od tej 

domniemanej lokalizacji jest jedna budka z lodami czyli przedsiębiorcy, 100 metrów dalej 

jest kolejna, która prowadzona jest przez kilkanaście albo może nawet kilkadziesiąt lat; 

 

- druga sprawa, to co już wspominałem we wcześniejszym swoim wystąpieniu. Do parku dziki 

jeszcze nie wchodzą, jak poczują trochę jedzenia tam, zwierzę dzikie się przyzwyczai i będzie 

przychodzić, a tam mamy dzieciaki także bardzo proszę o pochylenie się nad tematem. 

25. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady                                      

III  w kadencji sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

      Protokołował                                     Sekretarz obrad                                    Przewodnicząca 

                                                                                                                               Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                              Marek Gałczyński                                    Lidia Frątczak 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


